
Zápis 
                ze schůze výboru MRS  z.s., pobočného spolku Hodonín konané dne 10.5.2023. 
 
Přítomni : Richard Werner, Ing. Jaromír Herzán, Jiří Polách, Miroslav Olšar, Jan Gajdoš,  Josef Měsíček, 
Ing. Jaroslav Mašat,Zdenek Pavlík,MUDr. Jiří Brückner. 
Za KRK přítomni: Josef Wölfel 
 
Program:   1) Kontrola úkolů 
      2) Informace o průběhu periodické kontroly svazovou KRK 
      3) Celkové výsledky sumarizace na našich revírech 
      4) Výsadba ryb 
      5)Informace o stavu vozidla Toyota RAV 4 
      6) Různé 
 
ad1) Úkol  - vyvolat jednání se starostou obce Lužice – trvá. Jednání  provede zástupce svazu a 
právník svazu.  
 
ad2) Dne 3.5.2023 provedl člen SKRK periodickou kontrolu hospodaření našeho spolku.  
Závěr kontroly: „ Činnost PS je na dobré úrovni. Kontrolou nebyly shledány žádné závažné 
nedostatky, které by vyžadovaly uložení nápravných opatření.“ 
 
ad 3) Spolek obdržel konečné výsledky sumarizace úlovků za rok 2022 (včetně úlovků rybářů z jiných 
spolků). Na našich revírech bylo za rok 2023 uloveno celkem: Kapr 3982 ks.-13417 Kg.,  
Amur  263ks.- 1038 kg., Štika 158 ks.- 401 kg., Candát  91 ks – 219 kg, Sumec 185 ks. – 1562 kg. 
Počet docházek na našich revírech celkem byl 30414 a bylo uloveno 9 910 ks ryb o celkové váze 
17 471 kg. Z toho naši členové ulovili 7 087 ks. ryb o váze 13 513 kg. při 19 029 docházkách.    
 
Ad4)  Od  12.4.2023 bylo vysazeno : Na M4A- Štika roček 3000 ks., M4 – Jelec tloušť roček 1000 ks., 
Štika roček 2000 ks., M5 – Jelec tloušť roček 3000 ks., Štika roček 2500 ks.,K2B – Štika roček 1000 ks., 
Sudoměřický potok – Pstruh duhový 480 ks.    
 
ad5 Byly prověřeny možnosti nákupu vhodného vozidla místo stávající Toyoty RAV 4. Vzhledem 
k tomu, že toto vozidlo musí být schopno tahat přívěs o hmotnosti cca 2 t. , bylo zjištěno, že takové 
 i ojeté vozidlo s přiměřeným nájezdem   ( do 100 tis. km.) by stálo cca 500 000 Kč. Proto bylo 
rozhodnuto, že bude provedena oprava stávajícího vozidla . 
   
ad6) Ing. Herzán informoval, že závěrkové materiály včetně zápisu z VČS, které byly zaslány na 
Spolkový rejstřík  KS Brno , byly zveřejněny ve Sbírce listin. 
 

Úkoly: 1. Požádat e-mailem tajemníka svazu pana Ing. Habána o informaci co bylo učiněno 
pro  jednání ohledně „ Lužického hliníku“. 
 
  

V Hodoníně 10.5.2023                                            zapsal:  Ing. Herzán  


